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Zápis č.  17/2015 (17)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 2. listopadu 2015 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová, Dr. Beníček, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, Ing. Huba (10 členů) 

Omluvena: D. Vítková 

Hosté: doc. Buňka, doc. Ponížil, doc. Buňková, Dr. Hauerlandová, doc. Čermák,  
Dr. Slavík, Dr. Družbíková, Bc. Vodinská, Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-8/2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkany. 

6. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát  
je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 16/2015 (16).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/17/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 16/2015 (16) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/17/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 16/2015 (16) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na řádném zasedání AS FT dne 22. 6. 2015 bylo 

schváleno usnesení AS FT č. 04/12/2015, týkající se pravidel a rozdělení finančních 

prostředků FT pro rok 2015.   

Požádal děkana doc. Buňku, aby se vyjádřil k tomuto usnesení AS FT. 

Děkan doc. Buňka sdělil, že je připraven dodatek k Pravidlům a rozdělení finančních 

prostředků FT na rok 2015, který vyplývá z povinnosti organizace dodržet pracovně 

právní vztahy a ústavům poskytnout finanční částku z rezerv fakulty na pokrytí mezd, 

zákonného pojištění a nezbytných provozních výdajů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a sdělil, že se jedná o závazek, který 

přijímá jmenovaný děkan fakulty na čtyřleté období. Na rozdíl od pověřeného děkana 

doc. Gregara, který by takto vytvořil závazek nově jmenovanému děkanovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že předložený dodatek bude zařazen na program 

zasedání EK AS FT. A následně bude projednán na řádném zasedání AS FT. Požádal 

tajemnici fakulty Bc. Vodinskou, aby materiál zaslala i v elektronické podobě. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi k předloženému materiálu, zároveň sdělil,  

že na přední straně je špatné datum, které bude upraveno. 

 Dr. Egner požádala o úpravu chyby na str. 2 v posledním odstavci. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk požádal o opravu věty v závorce. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému návrhu programu 

řádného zasedání senátu. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/17/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-8/2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkany. 

6. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/17/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-8/2015“. (tajemnice) 

5. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkany. 

6. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty 

technologické za období 1-8/2015“. (tajemnice)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici fakulty Bc. Vodinskou, aby se vyjádřila 

k předloženému materiálu. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že materiál byl projednán na zasedání EK AS FT a 

všechny připomínky byly zapracovány.  



 

 

Stránka4 z 10 

 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval tajemnici za vyjádření a požádal předsedu EK AS 

FT Dr. Beníčka, aby přednesl závěr ze zasedání komise. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček informoval o průběhu projednání zprávy na řádném 

zasedání EK AS FT. Po zapracování připomínek lze doporučit materiál k projednání na 

řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za stanovisko a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/17/2015 

AS FT projednal „Průběžnou zprávu o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-8/2015“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/17/2015 

AS FT projednal „Průběžnou zprávu o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-8/2015“. 

ad 5) Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkany  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že členům senátu byly zaslány podkladové materiály 

(CV kandidátů) k záměru děkana jmenovat proděkany FT dne 26. 10. 2015. Požádal 

děkana doc. Buňku o představení kandidátů. 

Děkan doc. Buňka objasnil členům senátu svůj záměr jmenovat proděkany ve složení: 

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – proděkan pro pedagogickou činnost bakalářského 

studia 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – proděkanka pro pedagogickou činnost 

navazujícího magisterského studia 

- doc. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D. – proděkan pro tvůrčí činnost 
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- doc. Ing. Roman Čermák, Ph.D. – proděkan pro rozvoj, mezinárodní vztahy a 

styk s praxí 

- záměr jmenovat proděkana pro vnitřní a sociální záležitosti – akademický 

pracovník je v jednání. 

Děkan doc. Buňka sdělil, že se snaží respektovat strukturu rektorátu, tak aby proděkani 

odpovídali příslušným prorektorům. Zároveň sdělil, že najít pracovníky není vždy 

jednoduché. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval děkanovi za úvodní slovo a požádal jednotlivé 

kandidáty o představení svých pracovních vizí. 

Jednotliví kandidáti na jmenování proděkanem se představili členům senátu a 

prezentovali své vize v následujícím funkčním období. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, zda mají otázky  

na kandidáty. 

 Dr. Rouchal se dotázal děkana, jaký bude jeho postup v případě, že nenajde 

vhodného kandidáta na poslední zamýšlenou pozici (proděkan pro vnitřní a 

sociální záležitosti). 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že probíhají jednání s potenciálními kandidáty. Pokud 

se přesto stane, že nenajde vhodného kandidáta, tak tyto kompetence budou 

přiděleny jednotlivým proděkanům a tajemnici fakulty. 

 Dr. Rouchal se dotázal na statutárního zástupce děkana 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že statutárním zástupcem děkana bude jmenovat 

doc. Ing. Romana Čermáka, Ph.D. 

 Dr. Rouchal se dotázal Dr. Slavíka na propagaci fakulty, která bude nyní patřit 

pod jeho vedení. Zda naváže na práci, která již funguje na fakultě. 

- Dr. Slavík sdělil, že bude nadále spolupracovat s Dr. Hauerlandovou a jejím 

týmem. 

- Děkan doc. Buňka poděkoval Dr. Hauerlandové a jejímu týmu za práci  

na propagačním oddělení. 
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 Dr. Jančová se dotázala Dr. Družbíkové a Dr. Slavíka na zohlednění rozvrhu 

zaměstnanců, aby pracovníci netrávili 12 h ve škole. Zda se bude s rozvrhem 

vycházet vstříc i studentům i zamětnancům. 

- Dr. Slavík sdělil, že se bude snažit, aby výuka neprobíhala tak dlouho. Zároveň 

sdělil, že bude vyžadovat zkvalitnění výuky zejména v návaznosti na  další 

studium. 

- Dr. Družbíková souhlasila s Dr. Slavíkem a sdělila, že kvalita výuky je důležitá. 

- Doc. Čermák sdělil, že studentům prezenční formy studia se v rozvrhu vychází 

vstříc, neučí se v pátek z důvodu výuky kombinované formy studia. Prezenční 

forma studia se učí pouze od pondělí do čtvrtku. 

 Dr. Enger se dotázala na prerekvizici, zda se bude znovu zavádět. 

- Dr. Družbíková sdělila, že zažívá se studenty stejné problémy jako ostatní a 

bude řešit, zda se znovu prerekvizice nezavede. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že studenti jsou klienti a zákazníci; požadavky se musí 

brát s rezervou. Pokud se bude rekonstruovat budova U1, počty hodin se budou 

poté řešit. Co se týká prerekvizice sdělil, že zažil zavádění i jejich zrušení. 

V případě, že by se zavedly prerekvizice a student by nějaký předmět neudělal, 

musel by si ho znovu zapsat, nemohl by být následně zapsán na jiné předměty, a 

toto by se mohlo neustále opakovat – doba studia by se mohla natáhnout i na 6 

let. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že k tomuto tématu proběhla rozsáhlá diskuze i 

v předchozích letech. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a informoval, že AS FT se k záměru 

děkana jmenovat proděkany vyjadřuje tajnou volbou; ke každé navržené osobě je návrh: 

PRO, PROTI, ZDRŽEL SE. Členové senátu vyznačí zakroužkováním příslušného slova 

jednotlivě u každé osoby svou volbu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval Dr. Rouchala a Ing. Hnátkovou skrutátory  

pro tajnou volbu a požádal tajemnici senátu Ing. Totkovou, aby rozdala hlasovací lístky. 

Dr. Rouchal zkontroloval hlasovací urnu a tajemnice senátu Ing. Totková rozdala 

hlasovací lístky. 
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Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj hlasovací lístek  

do urny. 

Skrutátoři Ing. Hnátková a Dr. Rouchal otevřeli hlasovací urnu a spočítali volební lístky. 

Dr. Rouchal předal výsledek předsedovi AS FT Dr. Staňkovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval členy senátu o výsledku volby: 

- celkem rozdáno hlasovacích lístků:  10 

- celkem odevzdáno hlasovacích lístků: 10 

- celkem platných hlasovacích lístků: 10 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že kandidáti získali nadpoloviční většinu hlasů. 
 
 

USNESENÍ AS FT č. 04/17/2015 

AS FT se vyjádřil souhlasně k záměru děkana jmenovat proděkany FT UTB ve Zlíně: 

- Ing. Roman Slavík, Ph.D. – proděkan pro pedagogickou činnost bakalářského 

studia, 

- Ing. Helena Družbíková, Ph.D. – proděkanka pro pedagogickou činnost 

navazujícího magisterského studia, 

- doc. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D. – proděkan pro tvůrčí činnost, 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE 

Ing. Roman Slavík, Ph.D.  
proděkan pro pedagogickou činnost 
bakalářského studia 

10 - - 

Ing. Helena Družbíková, Ph.D.  
proděkanka pro pedagogickou činnost 
navazujícího magisterského studia 

10 - - 

doc. Ing. Petr Humpolíček, Ph.D.  
proděkan pro tvůrčí činnosti 10 - - 

doc. Ing. Roman Čermák, Ph.D.  
proděkan pro rozvoj, mezinárodní vztahy  
a styk s praxí 

8 1 1 



 

 

Stránka8 z 10 

 

 

- doc. Ing. Roman Čermák, Ph.D. – proděkan pro rozvoj, mezinárodní vztahy a styk 

s praxí. 

Děkan doc. Buňka poděkoval členům senátu za souhlasné stanovisko. Přítomným 

pověřeným proděkanům poděkoval za dosavadní činnost a požádal je o spolupráci do 

konce roku. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a informoval o záměru děkana jmenovat navržené 

proděkany od úterý 3. 11. 2015. Poděkoval odstupujícím proděkanům za spolupráci. 

ad 6) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na dalším řádném zasedání AS FT se bude 

projednávat Dodatek č. 1 k Pravidlům a rozdělení finančních prostředků FT na rok 2015, 

a směrnice k přijímacímu řízení na žádost uchazeče a pro akreditované anglické 

programy. 

Požádal proděkany, aby materiály k projednání zasílali týden před zasedáním senátu. 

Vždy v mezidobí senátu se uskuteční zasedání legislativní či ekonomické komise.  

Požádal předsedu EK AS FT Dr. Beníčka o svolání komise. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček navrhl termín zasedání na pondělí dne 9. 11. 2015 od 

13:00 h v zasedací místnosti LCFT k projednání výše uvedeného dokumentu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, aby své připomínky 

k předloženému materiálu zasílali předsedovi EK AS FT Dr. Beníčkovi do pondělí  

9. 11. 2015 do 10:00 h na e-mail benicek@ft.utb.cz. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 

zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 23. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací 

místnosti 230/LCFT. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky. 

NÁVRH USNESENÍ Č. 05/17/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 23. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 
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HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 05/17/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 23. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za hlasování a požádal členy vedení a členy AS FT, 

zda mají podněty do bodu různé. 

 Děkan doc. Buňka informoval o prodloužení akreditace navazujícího 

magisterského SP CHTP SO Chemie potravin a bioaktivních látek do 1. 11. 2019, 

forma prezenčního studia, standardní doba studia 2 roky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 

 Ing. Hnátková se dotázala na finanční příspěvek FT pro získání certifikátu z AJ na 

FHS. 

- Děkan sdělil, že částka bude zachována jako v loňském roce. 

 Ing. Hnátková se dotázala, jaká bude tedy výše příspěvku. 

- Doc. Ponížil sdělil, že studentům byl zaslán informační e-mail a doporučí 

vyučujícím, aby s touto možností seznámili studenty při výuce. 

- Ing. Mizerová informovala, že studenti již byli od vyučujících obeznámeni 

s nabídkou a podmínkami získání certifikátu z AJ. 

 Ing. Hnátková informovala o žádosti přednesené na zasedání Kolegia rektora, aby 

se materiály neukládaly na webové stránky ve formátu obrázek pdf, ale materiál 

byl z formátu Word převeden do pdf v textové podobě z důvodu lepšího 

vyhledávání. Bylo jí sděleno, že to není pravděpodobně možné z důvodu podpisů 

odpovědných pracovníků. K danému tématu proběhla na zasedání kolegia 

diskuze. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval. 



 

 

Stránka10 z 10 

 

 

 Ing. Hnátková informovala o semináři, který pořádá Akademické centrum 

studentských aktivit (ACSA) na téma „Vysokoškolská legislativa“ dne 4. 12. 2015 

v Brně (vhodné pro studenty v akademickém senátu) 

http://www.acsa.cz/studenti/akce/termin/619/ 

 Ing. Hnátková pozvala na přednášku pro doktorandy „Průvodce vědeckým 

publikováním“ dne 5. 11. 2015 v 3NP knihovny UTB (přednáší doc. Sedlařík - 

prorektor pro tvůrčí činnost na UTB). 

- Prod. Humpolíček informoval o vyhlášení projektů IGA a o vypsání IP projektů 

ve stejné podobě jako v loňském roce. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 

Akademického senátu FT. 

 

Další zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 23. 11. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 2. 11. 2015 
Konec zasedání: 14:37 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 

http://www.acsa.cz/studenti/akce/termin/619/

